
02-06-2023
                                                                                                                    

Verslag Gewone Algemene Vergadering 02-06-2023 om 20u00 in Jonkhove te Aartrijke.

Controle aanwezigheden en volmachten:

Aanwezig (65):
W-0091 Decospan Volleyteam Menen – W-0116 Hermes Rekkenshop Oostende – W-0198 Balti
Kortrijk – W-0208 Volley Team Koksijde – W-0239 VKt Torhout – W-0254 Volleyteam Brugge –
W-0354 Jumpers Middelkerke – W-0364 Rembert Torhout Heren – W-0370 Olva Brugge – W-
0383 Roepovo Poperinge – W-0416 Beobank Citivo Gits – W-0468 VT Marke-Webis Wevelgem –
W-0482 DV Hernieuwenburg Wielsbeke – W-0499 Evoco Comines – W-0534 Knack Roeselare –
W-0554 VBC Doskom Moorslede – W-0588 Volley Oudenburg-Gistel  – W-0597 Sint-Joris ten
Distel – W-0673 Damesvolley Waregem – W-0687 DVM Moorsele – W-0692 Ooivo Ooigem – W-
0745 Volley De Haan – W-0753 Vlamvo Vlamertinge – W-0777 Ruvo Ruddervoorde – W-0818
Bevo Beobank Roeselare – W-0830 Davoz Zwevegem -  W-0834 Elckerlyc Zwevezele – W-0907
Sarrako Kortemark  –  W-0924 Bidavo Bissegem – W-0929  VC Wivo Wingene vzw –  W-0930
Beaphar Poperinge – W-1032 VT Gullegem – W-1058 VC Apollo Koekelare – W-1125 Volley
Bredene  –  W-1132  VBC  Gaverhal  Deerlijk  –  W-1135  VBC  Katjes  Ieper  –  W-1140  Floralux
Dynamivo  Dadizele  –  W-1157  Mardavo  Marke  –  W-1174  VC  Jong  Kuurne  –  W-1220  AVC
Harelbeke – W-1298 VC Pervol Ruiselede vzw – W-1311 VC Packo Zedelgem – W-1388 Sijos
Menen – W-1430 VT Diksmuide – W-1470 Kavo Sint-Eloois-Winkel – W-1510 Gidas Gits – W-
1529 Kerdavo Avelgem – W-1530 Davo Wevelgem – W-1568 Volley Team Damme – W-1670
vzw Volley Venus Oostkamp – W-1780 Davolo Loppem – W-1843 Divo Ingelmunster – W-1881
Sportiva  Langemark  –  W-1928  Beveren-Leie  –  W-1994  VT  Lendelede  –  W-2017  Volley
Heuvelland – W-2028 Smashing Club Ingelmunster – W-2041 Alfa SolutionsTievolley Tielt – W-
2077  Mehoni  Zuienkerke – W-2093 Mevo Ledegem –   W-2147  IVT Izegem – W-2223 Slovo
Volley Brugge – W-2230 VC Dentergem – W-2234 VT Lichtervelde – W-2279 Vosta Staden

Gewettigd afwezig: 

Afwezig (1): 
W-1041 Bavo Bavikhove

De reglementaire boete zal worden toegepast.



1. Openingswoord door de voorzitter.

Geachte leden van de Algemene Vergadering,
Beste volleybal vrienden,

Vooreerst wens ik jullie allen welkom te heten op onze Gewone Algemene Vergadering. Hierbij 
wens ik ook onze secretaris Stijn Libbrecht te verontschuldigen en hem een spoedig herstel toe 
te wensen.

Het Bestuursorgaan maakt van deze gelegenheid ook gebruik om al onze nationale 
jeugdkampioenen van harte te feliciteren met het behalen van deze titels. Hierbij mogen wij 
trots als provincie West-Vlaanderen stellen dat we 6 van de 10 te behalen nationale titels 
hebben binnengehaald.
Van harte proficiat aan alle spelers, speelsters, trainers, coaches en clubverantwoordelijken.

Op onze vorige Statutaire Algemene Vergadering van maart 2023 hebben een groot deel van de
toen aanwezige leden van de Algemene Vergadering aan het Bestuursorgaan gevraagd om de 
vraagstelling door drie van onze clubs betreffende gemengd spelen bij de jeugd U15 te 
onderzoeken. Hiervoor werden met de clubverantwoordelijken van deze drie vragende clubs, 
samen met leden van de jeugdcommissie Volley West-Vlaanderen en leden van het 
Bestuursorgaan Volley West-Vlaanderen twee werkvergaderingen gehouden waarna beslist is 
geweest om een pilootproject op te starten voor gemengd spelen in de U15 reeksen. 
De spelregels en voorwaarden om hiermee van start te gaan werden aan U allen voor de 
inschrijfperiode voor komende seizoen 2023-2024 per mail bezorgd. Na afsluiten van de 
inschrijfperiode voor volgend seizoen bleek echter dat slechts 3 clubs hadden ingeschreven in 
het piloot project voor deze gemengde reeks bij U15 jeugd, waardoor niet aan één van de 
voorwaarden voor het opstarten van dit pilootproject werd voldaan, met name minstens 4 
clubs dienen zich voor deze competitievorm in te schrijven. Er zal zoals voorzien alsnog een 
tweede inschrijfperiode worden gegeven waarop clubs zich alsnog kunnen inschrijven, deze 
periode zal voorzien zijn in de loop van november 23 – december 23 en tijdig door onze 
competitieverantwoordelijke, de heer Eddy Degrave, worden aan U kenbaar gemaakt. Indien 
zou blijken dat dan alsnog minstens 4 clubs zich hiervoor zouden hebben ingeschreven en ook 
aan alle andere voorwaarden werden voldaan, zal er een verkorte terugronde competitie voor 
deze ploegen worden aangemaakt.

Sedert begin deze week staat ook onze nieuwe website van Volley West-Vlaanderen online, ik 
wens hierbij vooral onze medebestuurder Philippe Vangheluwe te bedanken voor de vele uren 
werk die hij hier in heeft gestopt, samen met de heer Tim Vernieuwe van T-Media, onze website
bouwer.
Ik hoop dat velen van jullie onze nieuwe website vanaf heden met een bezoek vereren en wij 
staan hierbij zeker altijd open voor eventuele feedback over en rond onze nieuwe website.

Tot slot wil ik ook nog even stil staan bij de verhoging van de lidgelden door Volley Vlaanderen. 
Het Bestuursorgaan van Volley West-Vlaanderen is zich bewust dat hierover veel commotie is 
ontstaan, en dat de timing en de manier van informeren door Volley Vlaanderen zeker niet de 
meest optimale is geweest. Er is intussen een externe audit en volledige doorlichting van Volley 
Vlaanderen gebeurd waarbij vele pijnpunten werden blootgelegd.



Gisteren werden de resultaten van deze externe audit verduidelijkt door de auditoren en 
hebben in het EVC in Vilvoorde hierover twee vergaderingen plaatsgevonden, een eerste 
waarop alle personeelsleden van Volley Vlaanderen waren uitgenodigd, en een tweede met de 
leden van de Algemene Vergadering van Volley Vlaanderen en alle Bestuursorganen van de vijf 
Vlaamse provincies.
Daarenboven hebben 5 bestuurders van Volley Vlaanderen een bijzondere Raad van Bestuur 
bijeengeroepen op morgen, zaterdag 3 juni 23, om op basis van het audit rapport naar concrete
oplossingen te zoeken om de toekomst van Volley Vlaanderen te kunnen vrijwaren.
Wij vragen dan ook aan alle leden van onze eigen Algemene Vergadering om de bestuurders 
van Volley Vlaanderen nu de ruimte te geven om de nodige acties te kunnen ondernemen.
Het is geenszins de bedoeling dat de verhoging van de lidgelden er enkel is gekomen om de 
financiële put dicht te krijgen, ook alle provinciale Bestuursorganen hebben een grote 
inspanning geleverd door zoals reeds op onze Algemene Vergadering van maart laatstleden, 
éénmalig de vaste subsidie te laten vallen.
Bovenop deze twee acties zullen nu met de ondersteuning van de audit de nodige maatregelen 
worden uitgewerkt binnen Volley Vlaanderen zelf, deze zullen ten gepaste tijde worden 
verduidelijkt.

Laat ons dan nu over gaan tot de orde van de dag.

Goedkeuring jaarverslagen

Alle jaarverslagen werden vooraf aan alle clubs per mail bezorgd, aan zowel de Voorzitter als de
Secretaris. De Algemene vergadering gaat akkoord met de vraag van de Voorzitter van de 
Algemene Vergadering om de verslagen door middel van 1 stemming goed of af te keuren.

- Jaarverslag Commissie Beach
- Jaarverslag Commissie JST
- Jaarverslag Commissie POC
- Jaarverslag Commissie PSC
- Jaarverslag Commissie Statuten en Reglementen

Goedkeuring

Goedkeuring: aantal uitgebrachte stemmen: 62
                          voor: 62

tegen:   0
onthouding:   0



2. Verkiezing:

2.1. Verkiezing Voorzitter Volley West-Vlaanderen:

Kandidaat: 
Peter Van Speybroeck, W-0588 Oudenburg-Gistel

Goedkeuring: aantal uitgebrachte stemmen: 62 
                          voor: 62

tegen:   0
onthouding:   0
ongeldig:   0

                     De heer Van Speybroeck Peter is verkozen als 
                     Voorzitter van Volley West-Vlaanderen 

2.2. Verkiezing Voorzitter POC Volley West-Vlaanderen:

Kandidaat: 
Eddy Degrave, W-1430 Volley Team Diskmuide

Goedkeuring: aantal uitgebrachte stemmen: 62 
                          voor: 61

tegen:   0
onthouding:   1
ongeldig:   0

                     De heer Degrave Eddy is verkozen als 
                     Voorzitter van Volley West-Vlaanderen 

2.3. Verkiezing Voorzitter JST Volley West-Vlaanderen:

Kandidaat: 
Eddy Vancauwenberghe, W-0834 Elcerlyck Zwevezele

Goedkeuring: aantal uitgebrachte stemmen: 62
                          voor: 60

tegen:   0
onthouding:   2
ongeldig:   0

                     De heer Vancauwenberghe is verkozen als 
                     Voorzitter van de jeugdcommissie Volley West-Vlaanderen 



3. Varia

Audit Volley Vlaanderen
De Voorzitter schets in grote lijnen de resultaten van de externe audit van Volley Vlaanderen 
uitgevoerd door Moore.
Er zijn meerdere pijnpunten naar voor gekomen waaraan de Raad van Bestuur van Volley 
Vlaanderen zal moeten werken, dit over diverse activiteiten binnen de federatie. 
Dit gaat enerzijds over een grondige wijziging van de samenstelling van de Algemene 
Vergadering van Volley Vlaanderen, van de Raad van Bestuur van Volley Vlaanderen en de 
respectievelijke commissies van Volley Vlaanderen, maar ook anderzijds over de precaire 
financiële situatie van de federatie, dit is één van de meest prioritaire zaken die dient te worden
aangepakt. Ook personeelsbeleid wordt een belangrijk item om verder te worden uitgewerkt.
Er dient eveneens werk te worden gemaakt van een effectieve Algemene Directeur Volley 
Vlaanderen, die overkoepelend de werking van zowel basiswerking als topsport aanstuurt en 
hierbij ook verslag uitbrengt in de Raad van Bestuur van Volley Vlaanderen.

4. Interpellaties en schriftelijke voorstellen uitgaande van de clubs: 

Vraag van MEVO LEDEGEM W-2093 

Vraag: Er worden vragen gesteld omtrent de verhoging van de ledenbijdrage die Volley 
Vlaanderen heeft toegepast. 

Motivatie: De heer Kris Vandenbroucke heeft meer duiding bij de vraagstelling. Hij kan zich niet 
van de indruk ontdoen dat de verhoging van de lidgelden enkel dient om de grote gemaakte 
financiële tekorten bij Volley Vlaanderen weg te werken op de kap van de clubs.
Hierbij wordt ook de vraag gesteld of het niet wenselijk zou zijn om te bekijken of Volley West-
Vlaanderen geen eigen volleybal competitie dient in te richten losgekoppeld van Volley 
Vlaanderen, maar is er ook het besef dat dit voor sommige clubs een zeer moeilijke en geen 
evidente zaak zou zijn. 
Tevens vraagt de heer Vandenbroucke aan de leden van de Algemene Vergadering Volley West-
Vlaanderen hun steun uit te spreken aan het Bestuursorgaan van Volley West-Vlaanderen en de
Financieel Bestuurder Johan Van Riet om te blijven aandringen op een gezonde financiële 
situatie binnen Volley Vlaanderen. Deze vraagstelling wordt op een warm applaus onthaalt.

5. Schriftelijke voorstellen uitgaande van de Raad van Bestuur: 

5.1. Gemengd U15
Het piloot project omtrent deze topic gaat niet van start daar niet aan de 
voorwaarden is voldaan geweest om dit op te starten. Er wordt nog een tweede 
mogelijkheid geboden om op deze formule in te schrijven in de periode november – 
december 2023.



5.2. Homologatie
De Ondervoorzitter Xavier Penninck heeft de nodige uitleg over de aanpassingen die
op het homologatieformulier zijn gekomen. Elke aanwezige van de Algemene 
Vergadering heeft hiertoe een voorbeeld exemplaar meegekregen.

5.3. Aanpak positieve benadering voldoende SR.
De Voorzitter Scheidsrechterscommissie geeft samen met de Voorzitter meer uitleg 
bij het initiatief om clubs te belonen indien zij meer scheidsrechters aanleveren dan 
nodig volgens de reglementen.

                     Johan Rollez van Davoz Zwevegem stelt hierover een bijkomende vraag dat er moet
                     gewaakt worden dat clubs nu niet scheidsrechters van elkaar gaan kapen. 
                     Het Bestuursorgaan erkent hier zeker de nodige aandacht te zullen aan besteden.

6. Vraagstelling: 
Er is geen vraagstelling door de leden van de Algemene Vergadering.

7. Slotwoord door voorzitter: 
Mag ik nog opmerken dat er in het competitiereglement geen sprake meer is van 
wisselbordjes, volgend seizoen worden die immers niet meer gebruikt daar de truinummers
van 1 tot 99 toegestaan zijn. Mag ik U verder allen bedanken voor het gestelde vertrouwen 
en hierbij iedereen een behouden thuiskomst wensen. Voor diegenen die nog even willen 
bijpraten, dit kan gerust aan de bar onder het genot van een drankje.

Opmerkingen over dit proces-verbaal moeten binnen de maand na het verschijnen 
SCHRIFTELIJK overgemaakt worden aan de secretaris.

Verslag

Peter Van Speybroeck Stijn Libbrecht
Voorzitter Expert Secretaris

2022 2023 € 14.895,00 tot boete
boete/punt 15 € 13.000,00 plafond
terug/pnt 4,14 €   1.895,00 terug te geven
aant sen punten 457,5 tot punten over


